
 
 

MØTEINNKALLING/-REFERAT NR. 2 

Møte: NTNUI-langrenn Dato: 17.02.2020 Tid: 19:00 – 21:00 

Møtested: @Jakob,  Ola Frost Vei 2A leilighet 1102 Møteleder: Camilla Lie 

Innkalt: Camilla Lie, Jakob Mestvedthagen, Matias Noren, Ine Skjellum, Thomas 
Meinicke, Ingvill Andrea Røed, Henrik Syverinsen, Marcus Braathen, Sigrid Solum, Halvor 
Landsverk 

Ikke møtt: Alle tilstede 

Sak: Sakstittel/ -innhold 

0 Kake:  

Ble servert en spennende variant, pluss for innsats. Karakter:  

 

Sladder? 

- Video fra SEB på Heidis ble vist, bra sladder 

 

1 
Siden sist (v/Alle) 

- Gjort noe artig? 

 

1 
Referat: 

- Ingvill har arrangert et vellykka marka rundt 

- Øvrige har gjort mye spennende 

- Marcus vært dødsyk  

- Camilla  vært på møte med Red Bull, de er gira på et samarbeid 

- Tibud på janteloppet, drikke på arrangementer og gira på og hjelpe til med 

arrangementer  

- Camilla oversender liste over arrangementer til dem for at de skal få litt oversik

- Spesielt gira på student 5-mila  

 

2 Generelt (v/Camilla) 

- Møteinnkalling  
- Dagens løype 8. mars 

 

 
 
 
 

  



 
 

- SL 2021 
- Artikkel i Under Dusken 
- Bilder på nettsiden og SoMe 
- Google calendar 

2 Referat: 

- Møteinnkalling: Holder at folk skriver punktvis ikke lange skriv.  

- Dagens løype 8.mars: Ingvill og Jakob gjør dette. En tar inn og en setter ut.  

- SL 2021: Prøve å finne en ansvarlig person for dette. Trenger ikke være i styret.  

         - Får 2 representanter som drar på sl2020 i Tromsø. Veldig bra.  

- Artikkel i Under Dusken: Jørund skrevet et godt svar som publiseres i neste under dusken. De

artikkelen legges ut på drive så vi andre i styret kan lese denne før den blir publisert.  

- Bilder på nettside: Viktig at folk skriver hvor de har hentet bilder fra, så vi unngår bot sånn so

o-gruppa har opplevd. Husk å legge ved kilde, oppgi hvor det er hentet fra.  

- Googel calender: Åpen kalender for alle. Hvor alle våre arrangementer blir lagt inn. Har vært

savnet en oversikt. Camilla allerede lagd en kalender.  

 

 

3 Sportslig fremover (v/Halvor) 

- Hyttekarusell 

- Treninger 

- Renn 

- Fremtidig ansvar for påmelding av NTNUIere. 

- O-intervall 18.mars og fremover ila. våren 

 

3 Referat: 

- Program ganske satt 

- Vært bra med dugnadsfolk som tidtakere 

- Camilla med innspill om at siste før påske, burde flyttes fra torsdag til tirsdag. Enighet o

dette. Ny dato: 31. mars. Halvor fikser selv.  

- O-intervaller: Hver tredje uke, tirsdager. Viktig å avklare hvor mye vi egentlig må bidra 

- Nestleder tar fra nå av ansvar for påmelding på fremtidigere stafeter. Så vi hindrer klus

- Lage ukentlige innlegg på løst og fast angående kjøring til treninger/HK.  

- Huske fredag styrke 

 

 

 
 
 
 

  



 
 

4 
Birken- og Vasaloppet (v/Marcus)  

- Vasaloppet 
o Buss OK; Hviletid nytt av året 
o 34 sengeplasser 
o Hvem vil være reiseleder? 
o Bestilt utvask 

- Birken 
o Folk må bestille overnatting 
o Arve fikser 
o Buss OK 
o Sosialt opplegg? Ansvar 
o Fiskebeinern? 
o (opplevd at birken-mailen havnet i søppelpost) 

4 
Referat 

- Vasaloppet nytt opplegg med buss. Thorleifs leier inn svensk selskap som  
kjører til start.  

- Ingvill reiseleder. Bare holde kontakt med sjåfør.  
- Bestilt utvask dette året for å unngå tilleggsgebyr 

 
- Birken 38 påmeldt foreløpig.  
- Marcus kommuniserer felles med birken så vi får felles overnatting 
- Thomas tar reiseleder ansvar 

 

5 
Birkenbuss (v/Camilla) 

- Birkenradio 

- Programledere 

- Fiskebeinern 

 

5 Referat: 

- Må fikse opplegg til dette.  

- Camilla tar programlederrollen 

- Innslag 

- Birkenrådet: Ine med fler 

- Gjerrigrådet: Med hemsedalene i gruppen 

- Topp 3; liste over diverse. Sigrid  

- Fiskebeinern: quiz, styreportrett, utenlandstur, vasaloppet, Marka Rundt, reisebrev fra team

 

6 
Sosskom (v/Thomas) referat og alt i ett da dette ble slettet:  

- Thomas ordner med SkiTour. Blir satt opp busser fra lerkendal. Viktig å være der  

 

 
 
 
 

  



 
 

tidlig. God interesse.  
- Swingkurs i forhold til stakefesten. Prøve å få til mandag før stakefesten. Blir gooood 

stemning på stakefesten  
 

- Styremiddag? Giiiiira. 15.mars foreslått dato. Hjemme hos Matias. Byåsveien 55, 7020.
18.00 

- Priser Stakefesten: Sensurert  
- Gudenes natteliv: Gutte og jentevorse. Blir gøy 
 
 

8 
Studenterfemmila 29. mars (v/Camilla) 

- Løype 
- Påmelding 
- Avslutning på hytta  

 

8 
Referat: 

- Rennleder: Thomas/Halvor, Ingvill er løypesjef 
- Løype som for 2 år siden fremlagt som potensielt  
- Avslutning på hytta. Camilla kommunisert med hytta om potensiell avslutning der. Pos

det. Arena på hytta med start og mål.  
- Støtte fra NSI, Sigrid fikser dette.  

 

9 
 
Klesoppdatering (v/Ine) 

- Styregensere/ bestillingslister  
- Genser OK? 

 

9 
Referat: 

- Genserbestilling er klar, blir for alle.  
 

10 
Sponsor og økonomi (v/Sigrid) 

- Søknad om tilleggsytelser til Sweco sendt 
- Har alle lest sponsoravtalene? 
- Bannere og beachflagg:  

- Har 3 beach + 1 banner + 1 målseil 
- Organisering av disse 
- Lager i kjeller på Moholt, fant masse refleksvester. Dele ut? 

 

10 
Referat 

- Burde lage en oversikt over ntnui sine eiendeler. Sigrid gjør dette. Fint å få en  
oversikt over dette.  

 

11 
Oppdatering fra kasserer (v/Jakob) 
- Betaling for treninger og HK i Granåsen og fjellseter.  

 

 
 
 
 

  



 
 

- Likes på FB  
- Budsjett, endring??? 
 

11 
Referat 

- Takst for kjøring til Saupstad og Granåsen økes til 40 kr som i likhet med Vassfjellet.  
- Pris på 30 kr til skistua opprettholdes 
- Budsjett er good 

 

12 
Nettside + Sosiale medier (v/Henrik) 

- Kasserer må betale for swecosprinten.no domene, får faktura fra domeneshop 

12 
Referat 

- Kasserer må betale for swecosprinten siden 
- Innspill fra arr.kom om at tidligere referater på nettsiden må oppdateres og korrigeres
- Legge ut link til Google calendar på hjemmesiden.  

 

13 
Nestleder 

- Utenlandstur 
- Tanker om steder. Tenker at vi kan lufte dette allerede.  

 

13 
Referat 

- Toblach førstevalg, følge med her på datoer. Krasje med NM?  
- Diagonela to  
- Jiz også fint men mange i langrennsgruppa var med på fjoråretsopplegg der.  
- Antall på opplegg diskutert til å økes. Men foreløpig konklusjon at dette er vanskelig 

administrativt og at det blir kaos. Antall på 30 opprettholdes inntil videre.  
 

14 
 Eventuelt 

- Kommunikasjonskanal utad? Hvilken prioritet? Løst og fast, mail, nettside? (Marcus) 
 

14 
 
Referat:  

- Luftet om vi skal begynne å bruke hjemmesiden mer aktivt. Prøve å bli flinkere til dette
 

- Neste møte mandag 2.mars, hjemme hos Marcus kl 19. Adresse midelfarts veg 44.  
 

 

 

 

 
 
 
 

  


